9天7晚 魅力九寨沟-黄龙风景区-乐山大佛-峨眉山 間仙境 全程 无购物

行程特色:

💋 黄龙风景区:自然风光秀丽,它以仙境般的岩溶景观,吸引着中外游人。被誉为【人间瑶池】

₩ 乐山大佛: 乐山大佛是世界上最大的一座石刻佛像:大佛依山旁水,风光奇绝,恰似一幅美不胜收的画卷。

🕼 九寨沟景区: 位于四川省西北部岷山山脉南段的阿坝藏族羌族自治州九寨沟县漳扎镇境内

🕊 峨眉山:乃自然文化双料遗产,不仅是宗教名山,也是被丰富的大自然乐园。珍稀动植物与特殊地址,佛道遗迹,都在 显示着峨眉山的胜境。

💋 报国寺: 位于四川峨眉山丽,是峨眉山的第一座寺庙,峨眉山佛教协会所在地,是峨眉山佛教活东中心。

第一天

吉隆坡 ナ 成都

机上用餐

当地4★ 天府国际大酒店或同级 在吉隆坡国际机场集合,乘搭航班飞往【成都】。抵达后 送往酒店入住。

第二天

成都 📟 乐山 📟 峨眉山

早1午1晚餐

当地5★世纪阳光大酒店或同级

前往【乐山】参观【乐山大佛】(船游)乐山大佛是世界 上高度最高的石佛像。接下来前往【峨眉山】游览【天下 名山牌坊、报国寺和伏虎寺】(含接驳车)。报国寺和伏 虎寺都是峨眉山八大寺庙之一。伏虎寺更是全国重点寺院, 与报国寺隔岸相望。

第三天

峨眉山 📟 成都

早1午1晚餐

当地5★ 泰锦云锦江酒店酒店或同级 参观【黄龙溪古镇】 它不仅风光秀丽、环境优美, 还是 十大水乡古镇之一。接下来游览【宽窄巷子】后,入住酒

第四天

成都 📟 九寨沟

早1午1晚餐

当地5★ 九宫宾馆酒店或同级

前往【九寨沟】, 途径【车观汶川新县城、叠溪海子和松 潘古城 (不上楼)】松潘古城—一个历史与现代完美融合 的旅游胜地, 这里拥有丰富的文化遗产和自然风光。之后 前往九寨沟沟口酒店入住。

第五天 九寨沟

早1午1晚餐

当地5★ 九宫宾馆酒店或同级

游览【九寨沟景区】(含公共环保BUS)这里是大自然鬼 斧神工之杰作。周围环境雪峰高耸, 湖水清澈艳丽。

第六天 九寨沟 📟 茂县

早1午1晚餐

当地5★ 西羌家园酒店或同级

前往参观【黄龙景区】(不含缆车和观光车上100下40) 它以自然风光秀丽和仙境般的岩溶景观, 吸引着中外游人。

第七天 茂县 📟 成都

早1午1晚餐

当地5★安泰锦云锦江酒店或同级

前往【成都】打卡【仰天窝广场】和【自拍熊猫雕塑】。游 览【漫花庄园】(赏当季花卉) 漫花庄园以绚丽多彩的花海 和华丽的花坛闻名, 每个季节都有不同的花卉在绽放。接下 去游览【望江公园】一个以竹林为主题的公园。

第八天

早1午1晚餐

前往参观【熊猫基地】(含电瓶车)—熊猫基地是中国占 地最大的大熊猫保护基地。接着游览【春熙路+太古里】 晚餐后, 前往成都国际机场乘坐飞往返回吉隆坡的航班。

第九天 成都 ナ 吉隆坡

机上用餐

抵达吉隆坡。结束美丽的旅程回到温暖的家。

*指定项目

成都川剧变脸秀+灌县古城&钟书阁+府南河夜景巡游+九寨藏羌歌舞秀

收费 (人民币)

每人 480 元

Departure Date 出发日期

Flight Details 航班资料

Tour Fare 团费

Remarks 备注

Tour Code: 9CTU-J5 (Updated: 01-Apr-2024)

上述行程仅供参考,然而正确行程乃依据当时实际情况重新调整后为准。

神州国际旅游(马)有限公司 **ROYSTAR TRAVEL & TOURS SDN BHD (20316)**

康泰族行社(马)有限公司(97581-U) HONG THAI TOURS & TRAVEL (M) SDN BHD **2** 03-2148 8448 **3** 016-5500578

☎ 03-2143 0288 **७** 016-5500 590/529

No.16A & 16B, Lorong Brunei 3, off Jalan 55100 Kuala Lumpur, Malaysia.



HIGHLIGHT:

🖉 Huanglong Scenic Area: With its picturesque natural scenery and enchanting karst landscapes, it attracts tourists from both China and abroad. It is renowned as the "Heavenly Pond on Earth".

🥒 Leshan Giant Buddha: The Leshan Giant Buddha is the largest stone-carved Buddha statue in the world. Situated by the mountainside and riverside, it boasts breathtaking scenery, resembling a magnificent painting.

🥬 Jiuzhaigou Scenic Area: Located within the territory of Zhangzha Township, Jiuzhaigou County, Aba Tibetan and Qiang Autonomous Prefecture, at the southern end of the Min Mountains in the northwestern part of Sichuan Province, China.

💋 Mount Emei: Renowned as a dual UNESCO World Heritage Site of both natural and cultural significance, Mount Emei is not only a sacred religious mountain but also a rich natural paradise. Its unique flora and fauna, along with its significant Buddhist and Taoist heritage sites, all showcase the splendor of Mount Emei.

Day 1

KUALA LUMPUR → CHENGDU

MOB

Local 4★ Tianfu International Hotel or Similar

Assemble at KLIA for your flight to Kunming. Upon arrival, transfer to check into hotel.

DAY 2

CHENGDU LESHAN MT.EMEI

B/L/D

Local 5★ Century Sunshine Hotel or Similar Leshan Giant Buddha (boat tour). It is the tallest stone Buddha statue in the world. Transfer to Mount Emei to visit Tianxia Famous Mountain Archway, Baoguo Temple and Fuhu Temple (shuttle bus included). Baoguo Temple and Fuhu Temple are both one of the eight major temples in Mount Emei. Fuhu Temple is a key temple in the country, across the river from Baoguo Temple.

DAY 3

MT.EMEI = CHENGDU

B/L/D

Local 5★ Antai Jinyun Hotel or Similar

Huanglongxi Ancient Town. A place with beautiful natural scenery and beautiful environment, it is also one of the top 10 ancient water towns. Stroll at Kuanzhai Alley. Transfer to hotel.

CHENGDU JIUZHAIGOU

B/L/D

Local 5★ Jiugong Hotel or Similar

Wenchuan New County, Diexi Haizi and Songpan Ancient City (not going upstairs). Songpan Ancient City is a tourist destination that perfectly blends history and modernity. It is rich in cultural heritage and natural scenery.

DAY 5

JIUZHAIGOU

Local 5★ Jiugong Hotel or Similar Visit Jiuzhaigou Scenic Area (included public environmental protection bus). Jiuzhaigou Valley is a masterpiece of nature's uncanny craftsmanship. A place with towering snow peaks and the lake is clear and beautiful.

DAY 6

JIUZHAIGOU 🚍 MAOXIAN

Local 5★ Xiqiang homeland or Similar After breakfast, stroll at Huanglong Scenic Area (excluded the cable car and sightseeing car, which costs 100 and 40, it is recommended to include the uplink). It attracts tourists with its beautiful natural scenery and fairyland-like karst landscape.

MAOXIAN 🚍 CHENGDU

Local 5★ Antai Jinyun Hotel or Similar Proceed to Chengdu and check in Yangtianwo Square and Selfie Panda Sculpture. Visit Manhua Manor (seasonal flowers) - Manhua Manor is famous for its colorful sea of flowers and gorgeous flower beds, with different flowers blooming in each season. Stroll at

Wangjiang Park.

CHENGDU

Visit Panda Base (included battery car)- China's largest giant panda protection base. Stroll at Chunxi Road + Taikoo Li. After dinner, transfer to Chengdu International Airport.

CHENGDU → KUALA LUMPUR

MOR

End the beautiful journey and return to the warm home.

Compulsory Tour

Jiuzhaigou Tibetan & Qiang Song Dance Gala + Chinese Ancient Qiang City + Sichuan Opera Face Changing Show "Furong National Quintessence" in Chengdu + Famous bar street in Chengdu Lan Kwai Fong

Fee (RMB)

RMB480 Per Pax

Flight Details 航班资料

Departure Date 出发日期

Tour Fare 团费

Remarks 备注

The above itinerary is for reference only, and is subject to any necessary changes in accordance to local requirements.

Tour Code: 9CTU-J5 (Updated: 01-Apr-2024)



神州国际旅游(马)有限公司 ROYSTAR TRAVEL & TOURS SDN BHD (203165-T) **1** 03-21430288 **9** 016-5500590/529



康泰族行社(马)有限公司(97581-U) HONG THAI TOURS & TRAVEL (M) SDN BHD **2** 03-2148 8448 **3** 016-5500578

No.16A & 16B, Lorong Brunei 3, off Jalan Pudu, 55100 Kuala Lumpur, Malaysia.